
Zápisnica č. 2 
 

z rokovania VMČ – volebný obvod č. 2  Trnava - západ (Prednádražie) 
 

konaného dňa: 17.4.2022 
 
miesto konania: jedáleň v budove školy na Mozartovej 10 v Trnave 
 
Prítomní členovia VMČ: Gabriela Cabanová, Andrej Farkaš, Ivan Kopčík, Matej 
Lančarič, Marián Schwarz, Marcel Sovič, Dušan Rafaj, Tomáš Zeliska, Adam 
Mihočka 

 
Prílohy:  

1. Prezenčná listina 
2. Ostrovček v Kamennom mlyne 
3. Kúpalisko 
4. Parkovisko pred G.Dusíka 19 – 23 
5. Beethovenova 18 – 23 – stav cesty 
6. Bývalé kontajnerové stojiská na Botanickej 
7. Kanalizačné poklopy na Šafárikovej 

 
 
Priebeh rokovania : 
 
Predseda privítal všetkých zúčastnených členov aj občanov a navrhol nasledujúci 
program rokovania, s ktorým zúčastnení súhlasili: 

1. Predstavenie občianskych členov VMČ 
2. Prezentácia odpovedí na predchádzajúcu zápisnicu 
3. Nové podnety občanov a diskusia 

 
 
Výsledky z rokovania 
 

1. V jednom z posledných rokovaní bola riešená otázka tienenia na detských 
ihriskách, kedy na viacerých z nich nie je možné vyhnúť sa priamemu slnku, 
hlavne v poobedných hodinách. Požadovali sme preto inštaláciu tienenia. 
Rozumieme argumentu, že ak je ihrisko ešte v záruke, nemožno v ňom 
vykonávať žiadne zásahy. To sa ale netýka ihriska na Beethovenovej ulici, za 
bytovým domom Mozartova 12, preto požadujeme na tomto ihrisku inštaláciu 
vhodných tieniacich prvkov. (Požiadavka 02.01) 
 

2. Napriek avizovanému sprístupneniu kúpaliska (Príloha č.3) v Kamennom mlyne 
od apríla do októbra evidujeme, že kúpalisko je verejnosti neprístupné. 
Požadujeme sprístupniť kúpalisko verejnosti tak, ako to bolo sľúbené. 
(Požiadavka 02.02) 



Chceme tiež reagovať na argument, podľa ktorého je nutné v takomto prípade 
mať napustené v bazéne 1 meter vody: 

• Aký je legislatívny podklad pre takéto tvrdenie? 

• Domnievame sa, že túto situáciu je možné riešiť aj upozornením, že 
návštevníci vstupujú na vlastné nebezpečenstvo, podobne ako to je pri 
vstupe do parku J.Kráľa. 
 

3. Cestná komunikácia pred bytovými domami na Beethovenovej ulici 18 – 23 je už 
doslova záplata na záplate a problém s výtlkmi sa prehlbuje (Príloha č.5). 
Požadujeme prioritizovať výmenu povrchu tejto komunikácie. (Požiadavka 
02.03) 
 

4. Chceli by sme oživiť tému železničnej zastávky Prednádražie, ktorá by sa mohla 
nachádzať pri železničnom priecestí s ulicou T.Vansovej. V tejto lokalite má 
pribudnúť záchytné parkovisko a bude tu dokončená pumptracková dráha, takže 
prepravný potenciál je naozaj veľký, ak zoberieme do úvahy aj tisíce ľudí, ktorí 
bývajú v okolí. V tejto veci bude nutné komunikovať so železnicami, objasniť im 
situáciu a presvedčiť ich k spolupráci, prípadne využiť financovanie fondami 
a tretími stranami, jedná sa o komplexnú tému. Požadujeme preto, aby bol tento 
zámer začlenený do agendy konkrétneho zamestnanca mestského úradu. 
(Požiadavka 02.04) 
 

5. Cyklisti, ktorí prichádzajú z cesty od splavu a chceli by pokračovať ďalej po 
cyklochodníku smerom na Biely Kostol, sú nútení vyjsť až na cestu a tak sa 
napojiť na cyklochodník – dôvodom je obrubník, ktorý im zabraňuje nastúpiť na 
cyklochodníkový ostrovček. (Príloha č.2) Požadujeme v tomto mieste upraviť 
obrubník na bezbariérový. (Požiadavka 02.05) 
 

6. Z diskusie o parkovacích miestach v Kamennom mlyne vyplynulo hlasovanie 
s otázkou „Je potrebné vytvárať ďalšie parkovacie miesta v Kamennom mlyne?“ 

• Za: 1 (p. Rafaj) 

• Proti: 8 
 

7. Kanalizačné poklopy na Šafárikovej ulici 3-5, 14-15, 10-13, ktoré sa nachádzajú 
v predzáhradkách, sa prepadávajú. Nie je jasné v koho kompetencii je ich 
oprava, požadujeme preto objasnenie tejto otázky a vykonanie opravy. 
(Požiadavka 02.06)  
 

8. Na rokovaní boli prítomní aj dvaja občania (p. Krištofíková a p. Barina), ktorým 
bola doručená ponuka na odkúpenie garáží a na ktorú aj odpovedali, avšak 
mesto do záväzných 30 dní neodpovedalo. Požadujeme urgentne odpovedať 
týmto a ďalším občanom v rovnakej situácii. (Požiadavka 02.07) 
 

9. Občania sa zaujímajú o budúcnosť pozemkov pod odkupovanými garážami. Aké 
sú zámery mesta s týmito pozemkami? (Požiadavka 02.08) 
 



10. Parkovisko pred bytovým domom ul. G. Dusíka 19 – 23, ktoré je tvorené starými 
zatrávňovacími panelmi, je pravidelne zaplavované a je potrebné ho revitalizovať 
(Príloha č.4). Inšpiráciou môžu byť zatrávňovacie panely na parkovisku pri 
severnej veži. (Požiadavka 02.09) 
 

11. Dokončenie pumptrackovej dráhy prinesie bezpochyby množstvo nových 
návštevníkov do tejto lokality, problémom ale zostáva vybavenosť. Navrhujeme 
preto zaoberať sa otázkou vybudovania kontajnerovej prevádzky, ktorá by bola 
určená primárne návštevníkom pumptracku a tiež množstvu ľuďí, ktorí sa 
prechádzajú po štreke. Prevádzka by mala poskytovať aj WC pre verejnosť 
a mala by byť koncipovaná tak, aby sa z nej nestala krčma. Navrhujeme 
navrhnutie a vybudovanie takejto prevádzky, či už v réžii mesta, alebo 
súkromníka. (Požiadavka 02.10) 
 

12. K pumptracku jednoznačne patrí aj vybudovanie cyklochodníka, ktorý by 
kopíroval Beethovenovu, resp. Čajkovského ulicu a napojil by ho tak k parku 
J.Kráľa. Existuje niekoľko variant realizácie, jedná sa o komplexnú tému 
a požadujeme preto zorganizovanie pracovného stretnutia členov VMČ 
a kompetentných pracovníkov mesta k tejto téme. (Požiadavka 02.11) 
 

13. Požadujeme pravidelné kontrolovanie a údržbu verejných ohnísk v Kamennom 
mlyne, ktoré bývajú často v zanedbanom stave. (Požiadavka 02.12) 
 

14. Požadujeme, aby MsP kontrolovala a pokutovala parkovanie na tráve pri 
verejných ohniskách v Kamennom mlyne. (Požiadavka 02.13) 
 

15. Jednosmerná ulička, ktorá vedie z ul. K. Mahra medzi škôlkami a futbalovým 
ihriskom, je hlavne v ranných a poobedných hodinách preťažená autami, no 
zároveň ju v týchto časoch používajú aj chodci, hlavne deti, ktoré idú do alebo zo 
škôlky. Situácia je tu v týchto časoch nepríjemná a nebezpečná, keďže 
komunikácia je úzka, bez chodníka a ani nie je stavaná na takúto záťaž, o čom 
svedčí jej postupujúce opotrebovanie. Rodičia so zámerom odviezť dieťa až pred 
bránu školy prichádzajú popri ZŠ od ul. Lomonosovova, zabočia doľava, vyložia 
školákov a poza garáže sa dostanú k tejto jednosmernej komunikácii, kade si 
skrátia cestu na ul. K.Mahra a G.Dusíka. Požadujeme vhodnou zmenou 
dopravného značenia zamedziť používaniu tejto trasy takýmto spôsobom 
a donútiť šoférov odísť napr. smerom na ul B.Smetanu. (Požiadavka 02.14) 
 

16. Požadujeme umožniť vstup do ZŠ Kornela Mahra aj zadným vchodom, čo by 
výrazne mohlo odľahčiť vstup predným vchodom. Nemôže byť prekážkou 
zakúpenie a naprogramovanie ďalšej čítačky kariet, keďže sa nejedná 
o nákladnú záležitosť. (Požiadavka 02.15) 
 

 
 



17. Ulice Roľnícka a Hadriána Radványho stále nie sú v plnom vlastníctve mesta, 
z čoho vyplývajú viaceré komplikácie ako možnosť osadiť osvetlenie alebo 
odhŕňať sneh. Požadujeme dokončiť majetkoprávne vysporiadanie týchto 
pozemkov. (Požiadavka 02.16) 
 

18. Na Botanickej ulici požadujeme transformáciu starých kontajnerých stojísk na 
parkovacie miesta v maximálnej možnej miere (Príloha 6). (Požiadavka 02.17) 
 

19. Žiadame zabezpečiť opravu výtlkov a prepadnutého chodníka spájajúceho ulice 
Lomonosovova a Tajovského. (Požiadavka 02.18) 

 
 
  



Príloha č.1 – prezenčná listina 
 

 
 



Príloha č.2 – Ostrovček v Kamennom mlyne 
 

 
 

 
 



Príloha č.3 – Kúpalisko 
 

 
 

 
 
 



Príloha č.4 – Parkovisko pred G.Dusíka 19 – 23 
 

 
 

 



Príloha č.5 – Beethovenova 18 – 23 – stav cesty 
 

               
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Príloha č.6 - Bývalé kontajnerové stojiská na Botanickej 
 

 
Botanická 13 



 
Botanická 18 

 

 
Botanická 24 



Botanická 21 



 

 
Botanická 29 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Príloha č.7 -  Kanalizačné poklopy na Šafárikovej 
 

  
 

   


